
Šišenski delegati o osnutku plana občin in mesta

Načrti na rešetu
»...Izvršni sveti občin in mesta Ljubljana dajejo osnutek dolgoročnega plana z urbanistično za-

snovo mesta Ljubljana v javno razpravo in obravnavo delegatom zborov skupščin občin in mesta ter
ob tem predlagajo, naj hkrati razrešijo tudi nekatera odprta vprašanja in dileme, kot so: kako pospe-
šiti razvoj manj razvitih območij Ijubljanskih občin, kako uskladiti rast mesta z realno razpoložljivimi
sredstvi, kako zagotavljati ustrezno energetsko oskrbo, v kakšnem obsegu in kje dokončno zavaro-
vati najboljša kmetijska zemljišča glede na tudi druge zelo nujne potrebe razvoja industrije in zaokro-
žanja stanovanjske gradnje, v kakršni meri združevati sredstva Ijubljanskih občin in v regiji za po-
speševanje kvalitetnega in hitrejšega družbenega in gospodarskega razvoja tako posameznih občin
kot mesta in osrednje slovenske regije v celoti...«

Tako v planskih dokumentih. Kako pa tečejo javne
razprave? Udeležili smo se okrogle mize, ki jo je
sklicalo predsedstvo Sveta za urejanje prostorskih,
komunalnih vprašanj in varstvo okolja pri OK SZDL
naše občine.

Zanimiva so dognanja predstavnikov obrobnih
krajevnih skupnosti, katerih delegati so se na raz-
pravo očitno dobro pripravili. Sprožili so vrsto pri-
pomb in predlogov, ki jih bodo predlagatelji doku-
menta morali dobro preučiti, preden se bo dokument
znašel pred dokončno potrditvijo, čas za razpravo in
dopolnilo pa je dokaj kratek. Zadnja leta namreč in-
dividualna stanovanjska gradnja precej napreduje,
to velja predvsem za območja izven mestriega jedra,
medtem ko infrastruktura močno zaostaja. Delegati
so se tudi zavzeli za ohranitev tistih zemljišč, ki so še
kako pomembna v kmetijstvu, kajti znano je, da vse
preradi segamo po kvalitetnih kmetijskih zemljiščih,
ki se umikajo stanovanjski gradnji. Tudi industrija ne
zaostaja dosti. Priča smo nenehnemu porastu pre-
bivalstva; le-temu je treba odmeriti potreben prostor,
s tem se moramo sprijazniti, smo slišali med drugim

v razpravi Anke Tominškove. Maruška Letnar se je
dotaknila problema mladih, kajti vse premalo se
vključujejo v razprave, jasno pa je, da so prav oni
dediči tistega, kar bomo dogradili v tem dolgoroč-
nem planu.

Eden od delegatov je načel problem »satelitskih
naselij« ali z drugo besedo spalnih naselij. Do zdaj
so nemalokrat pri gradnji stanovanjskih naselij za-
nemarjali dejstvo, da takšna naselja potrebujejo še
kaj več kot stanovanja. Drobno gospodarstvo, stori-
tvene dejavnosti in sploh infrastruktura naj bi bili
glavni spremljevalci novih gradenj. Prav tu pa imajo
pomembno mesto krajevne skupnosti, zlasti na
obrobju mestnega jedra.

Po končani javni razpravi se bo Osnutek dolgo-
ročnega plana občin in mesta z urbanistično za-
snovo še enkrat znašel na rešetu, saj bodo priprav-
Ijalci tega dokumenta morali upoštevati tudi pred-
loge in pripombe delegatov, zlasti s tistih območij,
kjer se da še marsikaj spremeniti in dopolniti, čemur
so tudi namenjene javne razprave.
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